
         Petice na záchranu českého regionálního školství
                      

Dobrý den starostky a starostové Pardubického kraje.
Možná se k vám dostala Petice za záchranu českého regionálního školství. Možná, že jste to 

omylem vymazali. Tak raději ještě jednou.
 Pokud se sejde 10.000 podpisů, tak  se problematika regionálního školství dostane na pořad 

jednání horní komory Parlamentu České republiky. Ministr Dobeš odmítá slyšet argumenty proti jeho 
návrhu. Návrh je naprosto nepřijatelný pro venkovské oblasti, kde počet žáků v plně organizované 
základní škole nedosahuje 200 dětí. To ale není důvod k tomu, aby obce s těmito školami byly hnány 
do úzkých.  Školy na venkově potřebujeme,  a to nejen kvůli  vzdělávání.  Kde je škola,  tam žije  i  
vesnice. Na základním vzdělání  pro děti nelze ve státě šetřit za každou cenu. I děti na venkově mají  
právo bez velkých problémů školu absolvovat.

Nemáme mnoho možností,  ale máme možnost  dát hlasitě na vědomí nesouhlas s návrhem. 
Jednejme  rychle  a  neponechme  nic  náhodě.  Petice  je  možnost,  jak  se  přidat  k nesouhlasu 
s návrhem !!!

                                      S pozdravem

 Mgr. Hana Štěpánová,
             starostka Morašic,

                   místopředsedkyně hnutí STAN ČR

V Morašicích 13. 3. 2012 


